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Protokół nr XII/2016 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 22 lutego 2016 r. 
 

 
Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 22 lutego 2016 r. o godz. 1430 w 

sali Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Piotr Sikorski, który powitał obecnych 

radnych, a w imieniu Rady zaproszonych gości Wójta Gminy pana Andrzeja Pietrulę, 

Zastępcę Wójta pana Radosława Sobeckiego, Skarbnika Gminy Panią Dorotę 

Andrzejewską,  Sekretarz Gminy panią Longinę Szulc, Pana Damiana Łyska – autora 

planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Krzemieniewo, Dyrektora GCK panią Annę 

Weber, której podziękował za przygotowanie Sali do obrad. Listy obecności stanowią  

załączniki nr 1 i 2   do protokółu. 

Na podstawie listy obecności – Przewodniczący stwierdził, że w obradach bierze udział 

15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

do  podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Następnie przedstawił  porządek obrad: 

 
1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. ( druk nr 
85) załącznik do uchwały przesłany zostanie drogą elektroniczną. 
 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale nr VIII/42/2007 w 
sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia 
wekslowego. ( druk nr 86) 
 

7. Podjęcie  uchwały w sprawie zapłaty podatków i opłat za pomocą innego 
instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym 
przechowywany jest pieniądz elektroniczny. ( druk nr 87) 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr XI/79/2015 

Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 16 grudnia 2015 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2015. ( druk nr 88)  

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do budżetu gminy Krzemieniewo na rok 2016 

( druk nr 89). 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 
2016– 2024. (druk nr 90). 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Krzemieniewo. ( druk nr 91) 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości będącej w użytkowaniu 

wieczystym. (druk nr 92) 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krzemieniewo. ( druk nr 93) 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do Stowarzyszenia o nazwie „Związek 

Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej”. ( druk nr  94) 
 

15. Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 
 

16.  Wolne głosy  

 
17.  Zakończenie. 

 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku , wobec czego przystąpiono do 

jego realizacji. 

 

Ad p.2. 

 

Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokółu z XI sesji.  

Za przyjęciem protokółu głosowało 15 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. p. 3. 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący poprosił pana Wójta o 

przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt poinformował zebranych, że w okresie od  grudnia 2015 r  do lutego 2016.  

- odbyło się spotkanie z projektantami dokumentacji na oczyszczalnię ścieków z 

przykanalikami , zaplanowaliśmy, że w miesiącu marcu ogłosimy przetarg na wykonanie 

tej oczyszczalni w Luboni, 
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- wodociągowanie południowej części gminy odbywa się poprzez Międzygminny 

Związek Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie, Związek określa zakres prac 

oraz sposób finansowania. 

- wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Lesznie przygotowujemy się do budowy drogi 

między Garzynem, a Górznem, 

- w miesiącu styczniu odbyło się szkolenie dla Sołtysów na temat realizacji funduszu 

sołeckiego, 

- na prośbę firmy energetycznej Enea,  przygotowaliśmy plan rozwoju energetycznego, 

w celu wskazania miejsc, gdzie zwiększy się zapotrzebowanie energetyczne. 

- odbyły się dwa spotkania konsultacyjne : 

Jedno w sprawie przygotowania programu OFAL nt. ścieżki rowerowej, oraz drugie 

wspólnie z Policją w sprawie miejsc niebezpiecznych na terenie gminy, 

- zostały podsumowane roczne zagrożenia przeciwpożarowe; gminy Krzemieniewo i 

Wijewo są gminami najbardziej bezpiecznymi pod względem zdarzeń pożarowych i 

zdarzeń drogowych, 

- odbyło się spotkanie z mieszkańcami Garzyna w sprawie przeznaczenia gruntów na 

cele nierolnicze ( budowlane), 

- również spotkano się w dyrektorami szkół w sprawie sześciolatków,   

- Powiatowy Urząd Pracy w Lesznie przesłał nam informację nt. bezrobocia w gminie , 

na dzień 31.12.2015 r. , z informacji wynika, że z roku na rok bezrobocie w gminie 

spada, 

- w sprawie Rządowego Programu „Rodzina 500 plus,  zaczynają do nas schodzić 

materiały w sprawie organizacji, poza tym będą odbywać się szkolenia w Wielkopolskim 

Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu. 

 

Ad p.4. 

 
Po złożeniu sprawozdania przez Wójta,  Przewodniczący Rady poinformował radnych, 

że na jego ręce została złożona jedna interpelacja pisemna od radnego Piotra 

Majchrzaka w sprawie odwodnienia lewej strony drogi powiatowej nr 779 P ( wjazd do 

Luboni od strony Pawłowic. ( interpelacja stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokółu). 

Radny Stanisław Żabicki w imieniu wszystkich radnych z Pawłowic przedstawił 

interpelację pisemną skierowaną do Wójta , która dotyczy remontu – naprawy 

chodników i ulic Wielkopolskiej i Mielżyńskich, na których układano instalacje 

światłowodowe. ( interpelacja stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu). 

Radna Małgorzata Tarnowska w imieniu mieszkańców prosiła o zamontowanie 

dodatkowej lampy oświetlenia ulicznego na ul. Kasztanowej w Garzynie, ponadto 
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poinformowała, że przy Orliku w Garzynie nie są usuwane śmieci z koszy ulicznych. 

Zapytała również,  dlaczego  zlikwidowany został punkt pocztowy w Garzynie. 

Radny Michał Michalski – zapytał czy zostały poczynione czynności w sprawie 

przejęcia przez gminę  gruntów nauczycielskich. 

Radny Piotr Majchrzak – prosił o zbadanie możliwości oświetlenia dwóch ciemnych 

punktów we wsi Lubonia. 

 

Ad p.5. 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący poprosił pana Damiana Łyska – 

autora planu gospodarki niskoemisyjnej  o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Krzemieniewo”. 

Pan Damian Łysek wyjaśnił, że na sesji rady gminy w dniu 25 maja 2015 r. Rada Gminy 

Krzemieniewo przyjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

opracowania i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej. 

Celem opracowania, a następnie wdrażania „Planu” jest wsparcie działań na rzecz 

realizacji pakietu klimatyczno-energetycznego do roku 2020, tj. : 

- redukcji emisji gazów cieplarnianych, 

- zwiększenia udziału energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych, 

- redukcji zużycia energii finalnej, co ma zostać zrealizowane poprzez podniesienie 

efektywności energetycznej, a także do poprawy jakości powietrza na obszarach , na 

których odnotowano przekroczenia jakości poziomów dopuszczalnych stężeń w 

powietrzu i realizowane są programy ochrony powietrza oraz plany działań 

krótkoterminowych. 

Przyjęcie dokumentu przez Radę Gminy pozwoli gminie na ubieganie się o środki 

zewnętrzne na realizację zadań zapisanych w PGN, w szczególności środków w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014 – 20120. 

Radna Maria Kamyczek poinformowała, że Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy 

Krzemieniewo był przedmiotem obrad Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego . Na 

posiedzeniu komisji pan Damian Łysek wyjaśnił, cel sporządzenia tego Planu , ma on 

stworzyć furtkę do pozyskiwania środków zewnętrznych.  Zaapelowała do radnych, aby 

Plan ten przyjąć, w zaproponowanej wersji, ponieważ jest on otwarty na zmiany. 

Radny Marek Garbacz – zapytał , czy jest wiadomo jakim wkładem własnym gmina 

musiałaby dysponować, aby pozyskać środki. 

Pan Damian Łysek odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy. 

Projekt uchwały odczytał pan Wójt. Poinformował, że gmina na ten Plan otrzymuje 8 tys. 

zł ze środków zewnętrznych. 

Ponieważ innych pytań i uwag nie wnoszono do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta i 

stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokółu. 

Ad.p.6. 

O przedstawienie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale nr 

VIII/42/2007 w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia 

poręczenia wekslowego  Przewodniczący poprosił panią Skarbnik. 

Pani Skarbnik przedstawiła treść projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący zaprosił radnych do dyskusji nad przedstawioną uchwałą. 

Ponieważ nikt nie zajął głosu,  zaproponował przegłosowanie uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.p.7. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zapłaty podatków i opłat za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym 

instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

Wyjaśniła , że od roku 2009 w gminie można było płacić podatki w wykorzystaniem kart 

płatniczych, a wszelkie prowizje za dokonywane transakcje zgodnie z postanowieniami 

uchwały ponosiła gmina. Ponieważ została znowelizowana ustawa Ordynacja 

podatkowa od 2016 roku gmina nie może ponosić opłat za prowizje wynikające z 

regulowania podatków i opłat kartami płatniczymi. W związku z powyższym opłata 

pobierana będzie automatycznie przez operatora instrumentów płatniczych z konta 

podatnika. 

Ponieważ radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.8. 

 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła  projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu 

pisarskiego w uchwale nr XI/79/2015 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 16 grudnia 

2015 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015. 

Wyjaśniła , że Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu wskazała konieczność 

wyeliminowania nieprawidłowości, która polegała na sprostowaniu omyłki pisarskiej w 

załączniku nr 3 tj. w planie wydatków majątkowych gminy. 

Ponieważ radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały , 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

obecnych radnych. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p. 9. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy 

Krzemieniewo na 2016 r. 

Wyjaśniła , że uchwałą wprowadzono oraz  proponuje się podział środków z nadwyżki 

budżetowej za 2015 r. w wysokości 8.868.135 zł. 

Po przedstawieniu projektu uchwały przez Panią Skarbnik wywiązała się dyskusja. 

Radny Piotr Majchrzak zapytał z jakich środków będzie wykonana droga dojazdowa 

do oczyszczalni ścieków, ponieważ nie ma jej zaplanowanej w wydatkach budżetowych. 

Wójt odpowiedział, że drogę tę chcemy realizować bezinwestycyjnie, poza tym 

proponujemy taki objazd, aby nie jeździć przez wieś Lubonia. 

Radny Piotr Majchrzak prosił, aby zapewnić mieszkańców wsi Lubonia, że nie będzie 

tego ruchu przez wieś,  poprzez postawienie znaku zakazu ruchu pojazdów ciężarowych  

z wykluczeniem mieszkańców. 

Wójt odpowiedział, że inwestycja nie jest jeszcze rozpoczęta i nie widzi potrzeby 

ustawiania znaków o zakazie ruchu. 

Przewodniczący Rady pan Piotr Sikorski zapytał pana Sołtysa, jako gospodarza wsi, o 

opinię w sprawie stawiania znaków o zakazie ruchu we wsi Lubonia. 

Pan Hieronim Koszyczarek – Sołtys wsi Lubonia odpowiedział, że „na tę chwilę” nie 

ma potrzeby ustawiania  znaków o zakazie ruchu dla samochodów ciężarowych. 

Przewodniczący pan Piotr Sikorski zapytał o sprawę finansowania wodociągowania 

południowej strony gminy. 

Wójt odpowiedział, że część kosztów inwestycji przejmie Międzygminny Związek 

Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie, a część kosztów poniesie gmina z 

nadwyżki budżetowej. 

Radny Marek Garbacz zauważył, że wysokości środków kosztorysowych na 

wodociągowanie są bardzo zawyżone. 

Wójt odpowiedział, że kosztorys jest przygotowany do ogłoszenia przetargu, jeżeli w 

przetargu wyłonimy tańszego wykonawcę,  to będziemy mieli zaoszczędzone środki. 

Pan Piotr Sikorski zapytał o wydatki w placówkach oświatowych, dlaczego są tak 

zróżnicowane. 

Wójt odpowiedział, że niektóre szkoły oszczędzały ponieważ zaplanowane miały 

większe wydatki, tak np. Zespół Szkół w Pawłowicach miał zaplanowane środki na 

wyciszenie Sali gimnastycznej i aby to zadanie wykonać w jednym roku, musieli 

oszczędzić w latach poprzednich. 

Pan Marek Garbacz – uważa ,  że to rada gminy powinna planować środki na 

inwestycje , a Szkoły niech zajmują się sprawami edukacyjnymi. 

Ponadto zapytał, czy sprawa przesunięć finansowania kanalizacji nie opóźni realizacji 

inwestycji. 
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Wójt odpowiedział, że nie opóźni się inwestycja,  celem przesunięcia  finansowania jest 

takie działanie, aby otrzymać środki z WRPO, gdzie konkurs ma być ogłoszony dopiero 

w III kwartale br. 

 

Ponieważ innych uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano, 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednomyślnie i stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p. 10. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Krzemieniewo na lata 2016 – 2024  przedstawiła również pani Skarbnik , wyjaśniając , 

że uchwała ta jest konsekwencją podjętej uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy 

br. oraz wprowadzenia zadań przyjętych w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej. 

Ponieważ  nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednomyślnie i stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Na prośbę zebranych, Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy. 

 

Ad.p. 11.  

 

Po przerwie kontynuując porządek obrad Przewodniczący poprosił pana Zastępcę Wójta 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzemieniewo. 

Pan Radosław Sobecki poinformował radnych , że zgodnie z przepisami ustawy o 

ochronie zwierząt projekt przedmiotowej uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w Lesznie.  

Program opieki nad zwierzętami obejmuje swoim zakresem realizacje takich zadań jak: 

- zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 

- opiekę nad wolno żyjącymi kotami, 

- odławianie bezdomnych zwierząt, 

- obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach, 

- poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 

- usypianie ślepych miotów, 

- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt. 

Po przedstawieniu projektu uchwały, Przewodniczący zaprosił radnych do dyskusji. 

Radni nie zabrali głosu w powyższej sprawie. 

W związku z brakiem uwag do zaproponowanej uchwały, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.p. 12. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej w 
użytkowaniu wieczystym w drodze bezprzetargowej na rzecz użytkowników 
wieczystych w m. Krzemieniewo i Garzyn,  przedstawił Zastępca Wójta Radosław 
Sobecki.  
Radni  nie wnosili uwag do zaproponowanej uchwały. W związku z tym Przewodniczący 
przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 
Uchwała stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. p. 13. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krzemieniewo 

przedstawił pan Wójt Andrzej Pietrula. 

Wyjaśnił, że projekt uchwały został wywołany w związku z faktem, iż właściciele 

nieruchomości położonych w Garzynie zwrócili się z wnioskiem o zmianę terenów 

przeznaczonych w studium pod tereny upraw rolnych, na tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej z dopuszczeniem usług nieuciążliwych. 

Radny Marek Garbacz zapytał, czy tereny , które będą miały zmianę przeznaczenia , 

będą również wykorzystane pod kanalizacje sanitarną. 

Wójt odpowiedział, że są to tereny prywatne po prawej stronie od Garzyna w kierunku 

do Górzna. 

 

Ponieważ innych pytań do wspomnianej uchwały nie było Przewodniczący 

zaproponował przegłosowanie uchwały. 

Za przyjęciem głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie i 

stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.14 

 

Pan Wójt przedstawił również projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

Wyjaśnił , że udział w stowarzyszeniu zapewni nam głos w sprawach samorządowych, a 

roczna składka to koszt ok. 2.500 zł. 

Radny Piotr Majchrzak zapytał w jaki sposób Wójt, czy gmina zajmie głos w 

Stowarzyszeniu. 

Wójt odpowiedział,  że dwa  razy w roku organizowane są  Kongresy w Poznaniu, na 

które będziemy otrzymywać zaproszenia do udziału, gdzie będzie można zając głos. 

Ponieważ innych pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych, Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi zał. nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p. 15 

 

Następnie Przewodniczący poprosił pana Wójta o ustosunkowanie się do zadanych 

pytań i interpelacji. 

Wójt na zgłoszone interpelacje, wnioski i pytania odpowiedział następująco: 

- w sprawie interpelacji pisemnych poinformował, że odpowie w terminie późniejszym , 

sprawy dotyczące Powiatu zostaną przekazane obecnej na dzisiejszej Sesji Radnej 

Powiatowej Irenie Grobelnej. 

Radna Powiatowa poinformowała, że w czwartej zaplanowana jest sesja Rady Powiatu i 

wszystkie sprawy , które dotyczą Powiatu przekaże na Sesji. 

- sprawa usuwania śmieci z koszy przy Orlikach, będziemy interweniować w MZO w 

Lesznie. 

- w sprawie przejęcie gruntów nauczycielskich, wójt odpowiedział, że nie ma takich 

możliwości, ponieważ nauczyciele mają zagwarantowane grunty przepisami prawnymi 

– Kartą Nauczyciela. 

- w sprawie przejęcia gruntów w Brylewie , mamy już pewne uzgodnienia i czekamy 

tylko za decyzją Ośrodka Hodowli Zarodowej w Garzynie. 

- w sprawie dodatkowego oświetlenia w Garzynie nie będzie problemy z założeniem 

jednej lampy, natomiast w Luboni jest problem ponieważ nie ma tam dokumentacji na 

oświetlenie uliczne. 

- sprawa zamknięcia punktu pocztowego w Garzynie nie jest nam znana. 

Ad.p.16.  

W punkcie wolne głosy,  poruszono sprawę gruntów komunalnych w Belęcinie. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że powyższa sprawa jest na etapie załatwiania u 

Wojewody Wielkopolskiego. 

 

Ad p. 17. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący podziękował zebranym za udział 

w sesji i o godzinie 16,40 zamknął obrady. 
 

 
 

Protokółowała: 

 Przewodniczący 
Rady Gminy w Krzemieniewie 

 

 
( Bogusława Stróżyńska )  ( Piotr Sikorski) 

 


